



4D3N
嗨~富国岛
HI~ PHU QUOC





最长跨海缆车
Hon Thom Cable Car

1 吉隆坡 ✈️ 富国岛

集合于吉隆坡国际机场，飞往富国岛。

🏮 护国寺

是富国岛最大的寺庙之一，整座寺庙面向大海，除了来参拜，也可以来俯视海景。

🌅 桑奈托日落海滩

沙滩上有各种超乎想象的艺术装置，是在富国岛捕捉日落时刻的最佳地点。

🏮 富国阳东夜市

是富国岛上最大夜市，夜市内有不少海鲜摊贩与餐厅，伴手礼，还有现在越南很流行的炒冰，各种越南小吃。

🍴 午餐：越南米粉 晚餐：越式火锅餐
🏨 温德姆花园酒店或同级



护国寺
Ho Quoc Pagoda

2 富国岛

🏮 富国监狱

建于法国殖民时期的监狱，用来关押被捕的越南士兵和战俘，现改为博物馆，通过个人模型展示犯人承受的酷刑惨状警戒世人战争的残酷。

🏮 最长跨海缆车

世界上最长的跨海缆车，全程7.9公里，横跨了五个小岛。可以看到密密麻麻的船只和一个个小小的村庄，360度自然美景环绕。

🏮 太阳游乐园

有世界最长木造云霄飞车、360度旋转景观塔，还有Aquatopia 水上乐园。

🏮 落日小镇

富国岛必打卡点之一，一个带有地中海风格的建筑小镇，很有欧洲的感觉。镇上有一座接吻桥，黄昏的时候拍照特出片。

🌃 富国岛大世界商业街

富国岛北部著名景点“富国岛小威尼斯”。

🍴 早餐：酒店 | 午餐：自助餐 | 晚餐：瓦罐饭
🏨 温德姆花园酒店或同级

3 富国岛

🏮 全日自由活动

计划您一日游行程。

🍴 早餐：酒店 | 午餐：自理 | 晚餐：自理
🏨 温德姆花园酒店或同级

4 富国岛 ✈️ 吉隆坡

🏮 舅舅庙

小庙建在三面环海的礁石上，渔民们出海前都回去舅舅庙里祈求平安丰收归来。送往机场，返回温暖的家。

🍴 早餐：酒店

※ 行程可能会以最终确定的航班而前后调动。



桑奈托日落海滩
Sunset Sanato



太阳游乐园
Sun World Hon Thom

1 KUALA LUMPUR ✈️ PHU QUOC

Assemble in Kuala Lumpur International Airport for flight to Phu Quoc.

📅 Ho Quoc Pagoda

It is one of the largest temples on the island of Phu Quoc, and the whole temple faces the sea, so you can come and look down on the sea view in addition to coming to worship.

📍 Sunset Sanato

With over-the-top art installations on the beach, it's the perfect place to capture the sunset moment on Phu Quoc Island.

📅 Phu Quoc Night Market

It is the largest night market on Phu Quoc Island, with many seafood stalls and restaurants, Vietnamese souvenirs, fried ice cream, which is now popular in Vietnam, and a variety of Vietnamese snacks.

✂️ **Lunch:** Vietnamese Noodle | **Dinner:** Vietnamese Hot Pot

🏠 Wyndham Garden Grandworld Phu Quoc or similar

2 PHU QUOC

📅 Phu Quoc Prison

Built during the French colonial period to hold captured Vietnamese soldiers and prisoners of war, the prison has been converted into a museum that warns the world of the cruelty of war through personalized models of the torture endured by the inmates.

📅 Hon Thom Cable Car

The longest cable car in the world, covering 7.9 kilometers and spanning five small islands. You can see dense boats and small villages surrounded by 360 degrees of natural beauty.

📅 Sun World Hon Thom

There's the world's longest wooden roller coaster, a 360-degree rotating landscape tower, and Aquatopia water park.

📅 Sunset Town

Phu Quoc Island must be one of the card points, a Mediterranean-style architecture town, very European feeling. There is a kissing bridge in the town, and it is a great place to take pictures at dusk.

📍 Grand World Phu Quoc

"Little Venice of Phu Quoc Island", a famous spot in the northern part of Phu Quoc Island.

✂️ **Breakfast:** Hotel | **Lunch:** Buffet | **Dinner:** Clay Pot Steamed Rice

🏠 Wyndham Garden Grandworld Phu Quoc or similar

3 PHU QUOC

📅 Free at own leisure

Plan your day trip

✂️ **Breakfast:** Hotel | **Lunch:** Own Expenses | **Dinner:** Own Expenses

🏠 Wyndham Garden Grandworld Phu Quoc or similar

4 PHU QUOC ✈️ KUALA LUMPUR

📅 Dinh Cau Temple

A small temple built on the reef surrounded by sea on three sides, the fishermen go back to the Dinh Cau Shrine before going out to sea to pray for a safe and fruitful return.

Proceed to airport for your flight back home with unforgettable memories.

✂️ **Breakfast:** Hotel

※ Sequence of the itinerary is subject to change according to the final flight confirmation



落日小镇
Sunset Town



自费 OPTIONAL TOUR

珍珠游乐场	美金 42/人	VinWonders Theme Park	USD 42 per person
野生动物园	美金 29/人	Vinpearl Safari	USD 29 per person
珍珠游乐场+野生动物园	美金 59/人	VinWonders Theme Park + Vinpearl Safari	USD 59 per person

行程亮点 HIGHLIGHTS

🕒 特点: 最长跨海缆车

SPECIAL: Hon Thom Cable Car

📍 景点: 护国寺 | 桑奈托日落海滩 | 富国监狱 | 落日小镇 | 舅舅庙

ATTRACTIONS: Ho Quoc Pagoda | Sunset Sanato | Phu Quoc Prison | Sunset Town | Dinh Cau Shrine

🎡 体验: 太阳游乐园

EXPERIENCE: Sun World Hon Thom

🍽️ 美食: 越南米粉 | 越式火锅餐 | 自助餐 | 瓦罐饭

GOURMET: Vietnamese Noodle | Vietnamese Hot Pot | Buffet | Clay Pot Steamed Rice



舅舅庙
Dinh Cau Shrine



富国阳东夜市
Phu Quoc Night Market

旅行必备:

护照或签证 - 团员有责任确保护照有效期需至少6个月(从返程日期算起), 并且取得必要的签证和准证。
旅游保险 - 出发前, 建议您购买全面的旅游保险。

条款:

- 行程、膳食、酒店住宿和交通可能会有所更改, 恕不另行通知。
- 若出现无法预测的特殊情况特别是在旅游旺季期间, UVSB将保留更改或取消行程的权利。
- 若UVSB的宣传手册或任何传播媒介, 出现任何形式的印刷失误或遗漏, 本公司一概不负责, 并且保留更正的权利。
- 每位参与UVSB团的成员, 必须为自身安全或行为负责。若出现无法预测的特殊情况 (例如: 交通延误/取消、疾病、天气、示威、战争等等), 因而引发额外支出的问题, UVSB一概不负责, 旅客需自行负责额外的费用。
- 详情条款, 请参阅单据背面或浏览 <https://ubingo.my/home/terms.php>
- 以上图片仅供参考, 请以实物为准。

备注: UVSB为UbinGO Vacations Sdn Bhd.

Travel Essentials:

Passport & Visas - Each tour member is responsible to ensure their passport is valid for at least six (6) months from the return date of the trip and all necessary visas and permits have been acquired.
Travel Insurance - It's essential that you take out comprehensive travel insurance before travel.

Terms & Conditions:

- Itineraries, meals, hotels, and transportation are subject to change without prior notice.
- UVSB reserves the right to make changes to or cancel the itinerary at any time due to unforeseen circumstances, especially during peak periods or in the event of a force majeure.
- UVSB is not responsible for omissions, printing and/or presentation errors in brochures or in any media where such information may be presented; UVSB reserves the right to make corrections as required.
- Every person participating in UVSB's tours shall travel at his/her own risk. UVSB shall not be held liable to any person for additional expenses that may be incurred due to delays or changes in any transport services, sickness, weather, strikes, war or other causes.
- For other terms & conditions, refer overleaf of invoice or visit <https://ubingo.my/home/terms.php>
- All pictures shown are for illustration purpose only.

Note: UVSB refers to UbinGO Vacations Sdn Bhd.

越南团 - 附加条款:

- 所有行程以中文讲解为主。
- 如预订三人间, 提供的额外床垫为滚动式折叠床。
- 团费仅适用于大马公民, 外国公民则需缴付额外费用。

Vietnam Tours - Additional Terms & Conditions:

- Tours are conducted in Mandarin.
- For booking triple-share rooms please note that additional bed is based on "roll-away" bed.
- Tour fare quoted is for MALAYSIAN, the non-Malaysian surcharge applied.

Tentative Flight Details - Subject to Change

For Agent Use Only:

Updated Date: NOV 2023